
PRoToKÓŁ NR LV17

Z LI sEsJI RADY MIAsTA żynłnoowł
Z DNIA 28 GRUDNIA}0IT r.

Stan Rady _21 radnych obecnych - 18 ľadnych

Nięobęcni; radny Przemysław Bľzycki,

ľadny Robert Rybicki,

radnaGraĄna Stefańska

PORZĄDEK OBRÁD:

I. SPRAWY ORGANIZACYJNE

1. otwaľcie obľad;

2. stwierdzenieprawomocności obrad;

3. pľzedstawienie porządku obrad;

II. PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE:

4. zmieniającaUchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na2017 rok;

5. ustalenia wykazu i planu finansowego níezrealizowanych kwot wydatków niewygasających

z upĘwem roku20l7;

6. wyborów uzupełniających ławników do orzekania w Sądzie Rejonowym w Żyľardowie

na kadencję w latach 20161019;

7. uchwalenia regulaminu korzystania z fontann na teľenie Miasta Żyrarďowa;

8' zmiany uchwĄ w spľawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów, dla których

organem prowaďzącym jest Miasto Żyraľdőw, do nowego ustľoju szkolnego, wprowadzonego

ustawą - Prawo oświatowe;

9. Miejskiego Pľogľamu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 20l8 ľok;

10. Miejskiego Pľogľamu PrzeciwdziałaniaNaľkomanii na 20l8 rok;

11. przystąpienie do sporądzenia miejscowego planu zagospodarowania pľzestrzennego miasta

Żyrardowa.

III. INFORMACJE:

Infoľmacja o działaniach Pľezydenta Miasta i Urzędu Miasta Żyrardowa'

IV. WNIOSKI, INTERPELACJETZAPYTANIARADNYCH.

V. WOLNE WNIOSKI.

VI. ZAMKNIĘCIE oBRAD.

I. SPRAWY ORGANIZACYJNE
Ad 1.,2.,3.

W dniu 28 gľudnia 2017 r. o godz. l5.00 w budynku Resuľsy przy ul. l Maja 45 rozpoczęły się

obľady LI Sesji Rady Miasta Żyrardowa' Otwarcia obľad dokonał Przewodniczący Rady Miasta
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Zyrardowa Maľcin Rosiński. Prrywitał zebranych i stwierdził pľawomocnośó obľad, a następnie

przedstawił poľządek posiedzenia.

II. PRoJEKTY UCHWAŁ
Ad 4.

Pan Wojciech Jasiński' Pľezydent Miasta Żyraľdowa, pľzedstawił autopoprawkę do pľojektu

uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na 2Ol'| ľok. Wyjaśnił, Że dotyczy ona

rwiększeniawľozdziale8Ol01 o98.422złiwrozdziale80l50o 16.9l0 zł,codĄewsumie 115.33Żzł

ZpÍZeznaczeniem dla Niepublicznej Szkoły Podstawowej Nľ l im. KrrysztofaKolumba w Żyľaľdowie.

Wspomniał' że Miasto wnioskowało do Ministeľstwa Edukacji Narodowej o przyznanie środków

ľezerry subwencji oświatowej na dofinansowanie wzľostuzadań oświatowych, atakŻe Źe Niepubliczna

Szkoła Podstawowa Nr l funkcjonuje na terenie Żyrardowa, uczęszczają do niej ľównież uczniowie

zŻytardowa.

Pani Anna Krupa, Skaľbnik Miasta, przedstawiła projekt uchwały zmieniającej Uchwałę

Budżetową Miasta Żyĺardowa na 2017 ľok. Wyjaśniła, jakie Są pľoponowane zmiany oraz Z azęEo

wynikają.

opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw Gospodaľcrych RMZ pľzedstawił jej

Wiceprzewodniczący - ľadny Marek Tľeliński' Członkowie Komisji zaopiniowali pľojekt porytywnie.

Radny Maľek Tľeliński odniósł się ľównieŻ do kwestii dotacji dla Niepublicznej Szkoły Podstawowej

Nr 1 im. KrzyszÍofa Kolumba i przedstawił negatywną opinię Komisji w tym zakresie.

Pan Łukasz Malinowski, Dyrektor Niepublicznej Szkoły Podstawowej Nľ l, opowiedział

o sytuacji, w któľej znalazła się placówka, a takŻe o okolicznościach jej przenosin na teren Miasta

Żyrardowa z Gminy Radziejowice. Dodał, Że otľzymał informację, Że pieniądze z ministerstwazostały

przekazane zu:wagi na wzrost liczby uczniów na terenie Żyrardowa,jak również Że prowadzona przez

niego placówka wspiera Żyrardow m.in. popľzezuiszczanie opłaÍzwiązanychzpodatkami, korzystanie

z basenu spółki AQUA, współpľacę ze StraĄPoiľarną i nie tylko. Podkreślił, że jego zdaniem szkoła

jest inwestycjąw Miasto Żyrardőw i będzie je ľeprezentowałanazewnąÍrz.

Pan Dariusz Kaczanowski,ZastępcaPrezydenta Miasta Żyrardowa, poinformował, Że samorząd

żyľardowski od pocątku wyraŻał chęć pomocy Niepublicznej Szkole Podstawowej Nr 1 oľaz

że dnia2O grudnia Uľąd Miastaotrzymał infoľmację o tym, że Rada Gminy Radziejowiceniewyraziła

zgody na podpisanie porozumienia z Miastem Żyrardőw. Dodał, że Miasto Żyrardőw otrzymało

około 10% subwencji, o któľą się ubiegało, zaś otrrymanie tych środków nie wynikajedyniez pľzenosin

Niepublicznej Szkoły Podstawowej Nr l im. Krzysztofa Kolumba do Żyľardowa,lecz są to pieniądze

dla wsrystkich szkół działających na terenie miasta.

Radny Arkadiusz Rzepecki nawiązał do wątpliwości wyrażonych pľzez ľadnych podczas

posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw Gospodaľczych RMŻ. Dodał, że prry naliczaniu

subwencjiwyľównawczej MEN zwracauwagę naszeregwag, któľe decydują o wysokości prryznanych
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środków, atakŻe nato, Że placówki niepubliczne nie otrrymują subwencji, ale dotację od Miasta, któľa

nie musi być, przekazana w takiej wysokości, w jakiej vłyliczy ją ubiegająca się o nią gmina. Podkľeślił,

Że wyjaśnienia rzuciĘ nowe światło na sprawę, a takŻe dodał, że Gmina Radziejowice nie do końca

potraktowała Żyrardőw powaŻnie, decydując o nieprzekazaniu środków z subwencji, lctóre otľąlmała

rőwnieŻ na działalność Niepublicznej Szkoły Podstawowej Nr l im. Krzysztofa Kolumba.

Radny Jeľzy Naziębło popľosił o pľzedstawienie dodatkowych informacji na temat NSP Nr l,

m.in. na temat liczby uczniów, profilu działalności edukacyjnej, koncepcji współpracy z Miastem

Żyrardów, planowanego wzrostu liczby uczniőw w placówce cry rady pedagogicznej.

Przewodniczący Maľcin Rosiński zvłrocił uwagę' Że tematem dyskusji są kwestie finansowe

i zasugerował, by odpowiedzi na zadane pytania udzielió podczas posiedzenia Komisji.

Radny Jeľzy Naziębło argumentował, Że inni ľadni równieŻ mogą być zainteresowani kľótkimi

odpowiedziami na zadane pľzez niego pýania.

Pan Łukasz Malinowski wy.iaśnił' Że obecnie naukę w Niepublicznej Szkole Podstawowej Nľ l

im. Kľrysztofa Kolumba pobiera 63 uczniów w pięciu klasach. Docelowo zaplanowano utwoľzenie

l6 oddziałów ośmioklasowej szkoły podstawowej. Wspomniał ľównież o współpľacy z jednostkami

miejskimi oraz o planowanych działaniach podejmowanych przez szkołę, a związanych m.in. także

zreptezentowaniem Żyrardowaw kľaju i poza jego granicami.

Radny Marek Studziński zapytał, kto jest właścicielem szkoły.

Pan Łukasz Malinowski odpowiedział, Że inwestorem i organem pľowadzącym szkołę jest

osoba ťlzy czna, pani Agata Skoneczna.

Radny Maľek Treliński uznał, że waľto byłoby zachowai ciągłośó dotacji i decyzja Gminy

Radziejowice jest dla niego niezrozumiała. Wyraził równieŹ zainteľesowanie tym, dlaczego

Niepubliczna Szkoła Podstawowa Nľ 1 tak późno wystąpiła o dotację oraz czy jest możliwość

pľzyznania dotacji częściowej. Powtóľąył, Że otrrymane z Ministerstwa Edukacji Naľodowej śľodki

sąprzeznaczone dla wsrystkich placówek na terenie Żyrardowa.

Pani Uľszula Wieczoľkiewicz-Tkacz, Dyrektoľ Wydziału Edukacji, odniosła się do Íezerry

subwencji oświatowej. Poinformowała, Że wniosek o jej przyznanie był składany w październiku,

natomiast środki z rezerw zostały przekazane na początku grudnia i dopiero wówczas moŻna było

podjąć dyskusję o ewentualnym udzieleniu dotacjiNiepublicznej Szkoĺe Podstawowej Nr l. Wyjaśniła,

że subwencja nie jest pieniądzem Znaczonym, przekazywana jest na wszystkie zadania oświatowe

w gminie' a także dodała, że aľgument ten podniesiony został w piśmie przysłanym z Gminy

Radziejowice; wyjaśniono w nim rőwnieŻ, Że gmina nie ma obowiązku zwľotu nadwyŻki,jeśli zmieni

się stan faktyczny. Rada Gminy Radziejowice wraziła negatywną opinię w sprawie podpisania

porozumienia z Miastem Żyrardów i nie ma sposobu, by w inny sposób skłonić gminę do podpisania

takiego porozumienia.

Pani Baľbara Rzecrycl<a poinfoľmowaĘ ze wyĘpienie pana Ł|JkaSZa Malinowskiego ją przekonďo

i poprze pĄekt uchwĄ. Dodałą ze inwesýcje w szkďę się zwľa caj1 nłłaszczajeśli będzie pľomowala Żyardów.
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Rada Miasta Żyrardowa przystąpiła do głosowania nad uchwałą zmieniającą Uchwałę

BudŻetową Miasta Żyrardowa na 2017 ľok. W głosowaniu wzięło udział 18 ľadnych. Uchwała została

pľzyjęta l8 głosami ,,za", pťry bľaku głosów ,,pľZeciw'' i ,,wstľzymuję Się''.

,,za" _ l8 głosów _ radna Wiesława Bińkowska-Chuda, ľadny Jaľosław Gejcyg, radna

Monika Gwiaździńska-Wľzesień, radny Jerry Jankowski, radny Jőzef Kapusta, ľadny

Maľiusz Koźbiał' ľadna Beata Marzęda-Pľzybysz, radny Ryszaľd Miľgos, radny Jerzy

Naziębło, radny Marcin Rosiński, ľadna BaľbaraRzeczycka, radny Aľkadiusz Rzepecki,

radny Aľkadiusz Sowa, radny Marek Studziński, ľadny Michał Tkacz, radny Marek

Treliński, ľadny Sławomiľ Waľdziak, radny Marcin Zawiślański;

,,przeciw'' _ 0 głosów;

,'wstrzymuj ę Się " _ 0 głosów.

Nieobecni podczas sesji: radny Przemysław Brrycki, radny Robert Rybicki' radnaGraĘna

Stefańska.

Po zakonczeniu głosowania i przed prrystąpieniem do kolejnego punk1u z porządku obrad

prerydent Wojciech Jasiński wnioskował o Íozszerzenie porządku obľad o projekt uchwały

w sprawie wraŻeniazgody nazawarcie Aneksu Nr 3 do Umowy Partneľskiej.

Radni Rady Miasta Żyrardowa przystąpiła do głosowania w tej spľawie. W głosowaniu wzięło

udział 18 radnych. Wniosek zosÍał pĺryjęĘ l8 głosami ,,za", prry braku głosów,,przeciw''

i ,,wstrrymuję się''.

,,zą" _ l8 głosów _ radna Wiesława Bińkowska-Chuda, radny Jarosław Gejcyg, radna

Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Jerzy Jankowski, radny Jőzef Kapusta, radny

Mariusz Koźbiał, radna Beata Marzęda-Przybysz, radny Ryszard Miľgos, ĺadny Jeĺzy

Naziębło' ľadny Marcin Rosiński, radna BaľbaraRzecrycka, radny Arkadiusz Rzepecki,

ľadny Arkadiusz Sowa, ľadny Marek Studziński, ľadny Michał Tkacz, ľadny Maľek

Treliński, radny Sławomir Wardziak, radny Marcin Zawiślański;

,,pľzeciw" _ 0 głosów;

,,wsĺrzymuję Się " _ 0 głosów.

Nieobecni podczas sesji: radny Przemysław Brrycki, radny Robeľt Rybicki, radnaGraĘna

Stefańska.

Projekt uchwały zostałwłączony do porządku obľadjako punkt l2.

PoRZĄDEK oBRAD ZMIE'NIoNY W PUNKCIE II. PoRZĄDEK oBRAD PRZEDSTAWrA SIĘ

NASTĘPUJĄCo:

II. PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE:

4. zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na201'7 rokl'
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5. ustalenia Wykazu i planu finansowego niezrea|izowanych kwot wydatków niewygasających

z upływenl roku2017;

6. wyboľów uzupełniających ławników do orzekania w Sądzie Rejonowym w Żyľardowie

na kadencję w latach 2016-2019;

7. uchwalenia regulaminu korzystania z fontann na teľenie Miasta Żyrardowa

8. zmiany uchwały w spľawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów, dla

których organem prowadącym jest Miasto Żyrardőw, do nowego ustľoju szkolnego,

wprowadzonego ustawą - Prawo oświatowe;

9. Miejskiego Pľogramu Profilaktyki i Rozwiąrywania Pľoblemów Alkoholowych na 20 l 8 ľok;

l0. Miejskiego Progľamu PrzeciwdziałaniaNarkomanii na 20l8 ľok;

ll. prrystąpienie do spoľządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestľzennego

miasta;

l2. uchwĄ w spľawie wyraŻeniazgody nazawarcie Aneksu Nr 3 do Umowy Partneľskiej.

Ad 5.

Projelct uchwĄ w spľawie ustalenia wykazu i planu finansowego niezľealizowanych kwot

wydatków niewygasającychzupływem roku 2017 przedstawiła pani Anna Kľupa, Skarbnik Miasta.

opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw Gospodarcrych RMZ przedstawił jej

Wiceprzewodniczący - radny Maľek Tľeliński. Członkowie Komisji zaopiniowali projekt porytywnie.
'\M związku z brakiem zgłoszen mówców, radni Rady Miasta Żyrardowa pľzystąpili do

głosowania nad uchwałą w spľawie ustalenia wykazu i planu finansowego niezrealizowanych kwot

wydatków niewygasającychzupĘwem roku 20l7. W głosowaniu wzięło udział l8 ľadnych. Uchwała

została przyjęta l 8 głosami,,za", przy braku głosów,,przeciw'' i,,wstrrymuj ę się''.

,,zą" _ l8 głosów _ ľadna Wiesława Bińkowska-Chuda, radny Jaľosław Gejcyg, ľadna

Monika GwiaŹdzińska-Wrzesień, radny Jerry Jankowski' ľadny Józef Kapusta, radny

Mariusz Koźbiał, radna Beata Marzęďa-Prrybysz, radny Ryszaľd Mirgos, radny Jerzy

Naziębło, radny Marcin Rosiński, radna BarbaraRzecrycka, radny Arkadiusz Rzepecki'

radny Aľkadiusz Sowa, ľadny Maľek studzińSki, ľadny Michał Tkacz, radny Marek

Treliński, ľadny Sławomir Wardziak, radny Marcin Zawiślański;

,,przeciw" - 0 głosów;

,,wstľzymuj ę Się " _ 0 głosów.

Nieobecni podczas sesji: radny Przemysław Bľzycki' ľadny Robeľt Rybicki, radnaGraĘna

Stefańska.

Ad 6.

Przewodniczący Rady Miasta Żyrardowa Marcin Rosiński poinformował, Że poÍrzebni są radni

do pracy w Komisji Skľutacyjnej pľzeprowadzającej t'ajne głosowanie w sprawie kandydatów
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na ławników. '\N związku z brakiem zgłoszen chętnych ogłosił pięciominutową pľzerwę celem

znalezienia chętnych do pľacy w Komisji Skľutacyjnej.

Po wznowieniu obrad Pľzewodniczący Rady Miasta Maľcin Rosiński poinformował,

Że do pľacy w Komisji Skľutacyjnej zgłosili się: ľadny Ryszaľd Mirgos, radna Barbara Rzeczycka

i ľadny Maľcin Zawiślański. Trójka wymienionych radnych potwierdziła swoją wolę pracy w Komisji

Skľutacyjnej.

Radni Rady Miasta Żyrardowa przystąpili do głosowania blokiem nad składem Komisji

Skrutacyjnej ' W głosowaniu wzięło ldział 16 ľadnych. Wniosek został przyjęty l6 głosami ,,za", pÍzy

bľaku głosów,,pľzeciw'' i,,wstrzymuj ę się''.

,,za" _ l6 głosów _ radna Wiesława Bińkowska-Chuda, ľadny Jaľosław Gejcyg, radna

Monika Gwiaździńska-Wľzesień, radny Jőzef Kapusta' radny Maľiusz Koźbiał, radna

Beata Marzęda-Prrybysz, radny Ryszard Mirgos, ľadny Jerry Naziębło, ľadny Marcin

Rosiński, ľadna Barbara Rzeczycka, ľadny Arkadiusz Sowa, radny Marek Studziński,

radny Michał Tkacz, radny Marek Treliński' radny Sławomir Wardziak, radny Marcin

Zawiślański;

,,przeciw" _ 0 głosów;

,,wstľzymuj ę się " _ 0 głosów.

Nieobecni w trakcie głosowania: radny Jeľzy Jankowski, radny Aľkadiusz Rzepecki'

Nieobecni podczas sesji: ľadny Przemysław Brzycki, radny Robert Rybicki' ľadnaGraĘna

Stefańska.

Pľzewodniczący Maľcin Rosiński przedstawił projekt uchwały w spľawie wyborów

uzupełniających ławników do oľzekania w Sądzie Rejonowym w Żyrardowie na kadencję w latach

2016-Ż019, natonriast opinię Zespołu opiniujący kandydatów na ławników odcryÍał ľadny Mariusz

Koźblał, który pľacował w Zespole ' Zespőł wnosił đo Rady Miasta Żyrarďowa o poddanie procedurze

wyborczej 2 kandydatów na ławników.

opinię Komisji Kultury' Promocji Miasta i Spľaw Społecznych RMZ pľzedstawiła jej

Pľzewodnicąca _ radna Monika Gwiaźďzińska-Wľzesień. Członkowie Komisji zaopiniowali pľojekt

porytywnie.

Przewodniczący Maľcin Rosiński ogłosił pięciominutową pľzerwę na ukonstytuowanie się

Komisji Skľutacyjnej.

Po wznowieniu obľad radna Barbara Rzeczycka poinformowała, Że Komisja Skrutacyjna

ukonstytuowała się w składzie: ľadna Baľbara Rzeczycka _ przewodnicząca, radny Ryszard Mirgos _

członek i radny Marcin Zawiślański _ członek.

Radny Ryszard Mirgos przedstawił zasady głosowania na kandydatów na ławników

w głosowaniu tajnym.

Radna Barbara Rzeczycka odczyýwała nazwiska radnych, l<tőrzy kolejno otrrymywali karty

do głosowania i oddawali głosy do pľąlgotowanej do tego celu urny.
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Po wyczerpaniu listy obecnych na Sesji Rady Miasta radnych ogłoszono pięciominutową

pľZeľwę na przeliczenie głosów i sporządzenie pľotokołu Komisji Skľutacyjnej.

Po wznowieniu obľad radna Baľbara Rzeczycka poinfoľmowała, Że w głosowaniu tajnym

uczestnicryło 18 radnych, oddano 15 głosów waŻnych i 3 głosy nieważne. Pani GľaĄna Jozefa

Ceglińska otrzymała l2 głosów na,,tak'' oraz 3 głosy Í]a 
',nie'', 

natomiast pan Ryszaľd Chudzik otÍrymał

5 głosów na ,,tak'' oraz 70 głosów na ,,nie''. Komisja stwieľdziła' że ławnikiem została wybrana pani

GraĄna Ceglińska.

W związku z bľakiem zgłoszeń mówców radni Rady Miasta Żyrardowa prrystąpili do

głosowania nad uchwałą w sprawie wyboľów uzupełniających ławników do oľzekania w Sądzie

Rejonowym w Żyrardowie na kadencję w |atach 2016-2019. W głosowaniu wzięło udział l8 radnych.

Uchwała zostałaprzyjęÍa 16 głosami ,,za",przy braku głosów ,,przeciv,]" i 2 głosach,,wstrzymuję się''.

,,zcl" _ l6 głosów _ ľadna Wiesława Bińkowska-Chuda, radny Jarosław Gejcyg, radna

Monika Gwiazdzińska-Wľzesień, ĺadny Jerry Jankowski, radny MariuszKoźbiał, radna

Beata Marzęda-Prrybysz, radny Ryszard Mirgos, ĺadny lerzy Naziębło, radny Marcin

Rosiński, radna Barbara Rzeczycka, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa,

radny Marek Studziński, ľadny Michał Tkacz, radny Marek Treliński, ľadny Marcin

Zawiślański;

,,przeciw" - 0 głosów;

,,wstrzymuję się'' _ 2 głosy _ radny Józef Kapusta' radny Sławomiľ Wardziak.

Nieobecni podczas sesji: ľadny Przemysław Bľzycki, radny Robeľt Rybicki, radnaGraĘna

Stefańska.

Ad 7.

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu koľrystania z fontann na terenie Miasta

Żyrardowa pľzedstawił pan Lucjan Ktzysztof Chrzanowsk\, Zastępca Prezydenta Miasta Żyrardowa.

Wyjaśnił, Że istnienie takiego ľegulaminu umożliwi StraĄ Miejskiej wyegzekwowanie przestrzegania

porządku w tych miejscach.

opinię Komisji Gospodaľki Komunalnej, Planu Przestrzennego i ochrony Środowiska RMŻ

przedstawił jej Pľzewodniczący - ľadny Ryszard Mirgos. Członkowie Komisji Zaopiniowali projekt

pozytywnie.

Radny Jerry Naziębło zaproponował, by punkt 1 1. regulaminubľzmiał,,spo{wania napojów

alkoholowych, palenia tytoniu lub papieľosów elektronicznych i przebywania w stanie nietrzeźNłym

w pobliżu fontann''. Dodał, że w pobliżu fontann często przebywają dzieci wraz z opiekunami.

Zastępca Pľezydenta Lucjan Krzysúof Chľzanowski poinformował, że taki zapis moŻna

uwzględnió, natomiast zakaz palenia w miejscach publicznych wynika z osobnych pľzepisów. Zapytał

o motywację zakazu palenia papierosów elektľonicznych w takich miejscach. Zadeklarował, Że zapis

jest w całości wnoszony w foľmie autopoprawki.
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Radny Jarosław Gejcyg zwrócił uwagę, że teľmin ,,w pobliżu'' jest zbyt ogólny i powinien zostać

doprecyzowany, jeśli ma się znaleźć w regulaminie.

ZastępcaPrcrydentaLucjan Krzysztof Chľzanowski pľrypomniał, że w miejscach publicznych,

takich jak ulice i place, obowiązuje zakazpalenia, niezaleŻnie od tego, w jakiej odległości od fontanny

się znajduje.

Prezydent Wojciech Jasiński vĺyraził wątpliwości prawne związane z zakazem palenia

papierosów elektronicznych na zewnątrz budynków. Uznał, Że przepis ogólny o zakazie palenia

w miejscach publicznych obejmuje okolice fontann i nie ma potrzeby uszczegółowiania go o papierosy

elektroniczne. Wycofał swoje popaľcie dla wniosku ľadnego Jerzego Naziębło.

Radny Jerry Naziębło potwieľdził, Że zdaje sobie sprawę, że zakaz palenia wynika z innych

przepisów, podobnie jak zakazspoĘwania alkoholu. Poinformował,Że zna regulaminy, w którym ujęty

był zakaz pal eni a papi eľosów el ektroni cznych.

Radny Maľcin Zawiślański poinformował, Że od l5 listopada obowiązuje znowelizowana

ustawa antynikotynowa' któľa zavłierawykaz miejsc, w których nie wolno palić - nie uwzględniono

w nim ulic, chodnikőw czy okolic fontann.

Pľeąrdent Wojciech Jasiński poinfoľmował' Źe ustawa zdnia22|ipcaŻ016 ľ. o zmianie ustawy

o ochľonie zdrowia przed następstwami uĄrwania tytoniu i wyľobów tytoniowych wspomina, Że rada

gminy moŻe uszczegółowić miejsca objęte zakazem palenia tytoniu oraz papieľosów elektronicznych.

Podtrzymał popaľcie dla wniosku ľadnego Jeľzego Naziębło i autopopľawkę.

Radny Aľkadiusz Rzepecki zapylał o konsekwencje naruszenia regulaminu i o wysokość

nakładanych mandatów.

Zastępca Pľerydenta Lucjan Krzysńof Chľzanowski wyjaśnił, Źe regulamin ma chľonić

mieszkańców pľzed ewentualnymi niebezpiecznymi skutkami niewłaściwego koľzystania z fontann.

Mandat wynikający z Kodeksu Wykľoczeń jest ostatecznością, a zadaniem SÍraĘ Miejskiej jest przede

wszystki m pouczanie mieszkańców.

W zrviązku z Wczerpaniem listy mówców ľadni Rady Miasta Żyrardowa prrystąpili

do głosowania nad uchwałą w sprawie uchwalenia ľegulaminu koľrystania z fontann na terenie Miasta

Żyrardowa. W głosowaniu wzięło lldział 18 radnych. Uchwała została przyjęta 14 głosami ,,7A", przy

3 głosach ,,przeciw'' i l głosie ,,wstľzymuję się''.

,,ZQ" _ 14 głosów _ ľadna Wiesława Bińkowska-Chuda, radny Jőzef Kapusta, ľadny

Mariusz Koźbiał, radna Beata Marzęda-Przybysz, radny Ryszard Miľgos, radny Jerzy

Naziębło, ľadny Marcin Rosiński' ľadna Barbara Rzeczycka, radny Arkadiusz Rzepecki,

ľadny Arkadiusz Sowa, radny Marek Studziński' ľadny Michał Tkacz, ľadny Maľek

Tľeliński, ľadny Sławomir Wardziak;

,,przeciw '' _ 3 głosy - radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździnska-Wrzesień,

radny Maľcin Zawiślański;

,,wstrzymuję się" _ 1 głos _ ľadny Jerzy Jankowski.
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Nieobecni podczas sesji: ľadny Przemysław Brzycki, ľadny Robert Rybicki, ĺadnaGľaĘna

Stefańska.

Ad 8.

Projekt uchwĄ w sprawie zmiany uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych

i gimnazjów, dla których oľganem pľowadzącym jest Miasto Żyrardów, do nowego ustroju szkolnego,

wprowadzonego ustawą - Prawo oświatowe przedstawiła pani Urszula Wieczorkiewicz-Tkacz,

DyľektorWydziałuEdukacji. Wyjaśniła, Żezmiany wynikają zeznliannazwulic wŻyrardovĺie,aÍakŻe

dodała, Że pľojekt zosÍał zaopiniowany pozytywnie przezMazowieckiego Kuľatoľa oświaty i zvłiązki

zawodowe.

opinię Komisji oświaty iKultury Fizycznej RMZ przedstawiła jej Pľzewodnicąca _ ľadna

Beata Marzęda-Przybysz. Członkowie Komisji zaopiniowali pľojekt porytywnie.

'W związku z brakiem zýoszeń mówców ľadni Rady Miasta Żyrardowa przystąpili do

głosowania nad uchwałą. W głosowaniu wzięło udział 17 ľadnych. Uchwała została prryjęta 1 5 głosami

,,Za", pÍzy bľaku głosów ,,przeciw" i 2 głosach ,,wstľrymuję się''.

,,za" _ l5 głosów _ radna Wiesława Bińkowska-Chuda, radny Jarosław Gejcyg' radna

Monika Gwiaździnska-Wrzesień, radny lerzy Jankowski, ľadny MariuszKoźbiał, radna

Beata Maľzęda-Przybysz, radny Jerry Naziębło, radny Maľcin Rosiński, ľadna Barbaľa

Rzeczycka, radny Aľkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radny Maľek Studziński,

radny Michał Tkacz, radny Maľek Tľeliński, radny Maľcin Zawiślański;

,,przeciw'' _ 0 głosów;

,,wstľzymuję Się" _ 2 ýosy _ radny Józef Kapusta, radny Sławomiľ Wardziak.

Nieobecny podczas głosowania: radny Ryszard Mirgos.

Nieobecni podczas sesji: ľadny Przemysław Bľrycki, radny Robeľt Rybicki, radnaGraĄna

Stefańska.

Ad 9. i 10.

Przewodniczący Marcin Rosiński Zapľoponował, by programy zostały omówione wspólnie.

W związku z brakiem głosów pľzeciwnych' oddał głos pani Wiesławie Waľdziak, Dyrektor Wydziału

Zdrowia i Spraw Społecznych, któľa omówiła pľojekt uchwały w spľawie Miejskiego Programu

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2018 ľok oľaz pľojekt uchwały w spľawie

Miejskiego Programu Przeciwdziałania Naľkomanii na 2018 rok.

opinie Komisji Kultury, Pľomocji Miasta i Spraw Społecznych RMŻ przedstawiła jej

Przewodnicząca _ radna Monika GwiaŹdzińska-Wľzesień. Członkowie Komisji zaopiniowali oba

projekty pozytywnie.

opinie Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego, Handlu i Usług RMŻ przedstawił jej

Pľzewodniczący _ ľadny Aľkadiusz Sowa. Członkowie Komisji zaopiniowali oba pľojekty pozytywnie.
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Radny Jerzy Naziębło podkľeślił, jak waŻnajest realizacja podobnych pľojektów, a takŻe

zapytał, jaki jest wiek inicjacji uczniów szkoły podstawowej, jeśli chodzi o palenie papieľosów

i zaĄwanie dopalaczy.

Pani Wiesława Waľdziak wyjaśniła, że wiek ten wynosi ll lat. Wspomniała, Że pĺogramy

pľofilaktyczne adľesowane są takŻe do uczniów klas I_III szkół podstawowych, a ÍakŻe wyjaśniła,

Żebadaniaz2011ľ. nie obejmorvały tematu dopalaczy; urywki te'uwzględnione były tylko w badaniach

przeprowadzonych w 2015 r. Kolejne badania w ľoku 2019 pozwolą stwierdzić, jak w tym zakresie

wygląda tendencja.

W związku Z wczetpaniem listy mówców, radni Rady Miasta Żyrardowa pľrystąpili

do głosowania nad uchwałą w sprawie Miejskiego Programu Pľofilaktyki i Rozwiązywania Pľoblemów

Alkoholowych na Ż018 ľok. W głosowaniu wzięło udział l8 radnych. Uchwała została przyjęta

l 7 głosami ,,Z'a" , prry bľaku głosów ,,przeciw" i l głosie ,,wstľrymuj ę się''.

,,zcl" _ ĺ7 głosów _ radna Wiesława Bińkowska-Chuda, ľadny Jaľosław Gejcyg, ľadna

Monika Gwiaździńska-Wľzesień, radny Jerzy Jankowski, ľadny MariuszKoźbiał, radna

BęaÍa Marzęda_Przybysz, radny Ryszaľd Mirgos, radny Jerry Naziębło, ľadny Maľcin

Rosiński, radna BarbaraRzeczycka, radny Arkadiusz Rzepecki, ľadny Arkadiusz Sowa,

radny Maľek Studziński, radny Michał Tkacz, radny Marek Treliński, radny Sławomir

Waľdziak, ľadny Marcin Zawiślański;

,,przeciw" - 0 głosów;

,,wstrzymuję Się'' _ l głos _ radny Józef Kapusta.

Nieobecni podczas sesji: ľadny Pľzemysław Brrycki, radny Robert Rybicki, radnaGraĄna

Stefańska.

Radni Rady Miasta Żyrardowa prrystąpili do głosowania nad uchwałą w sprawie Miejskiego

Progľamu Przeciwdziałania Narkomanii na 20l8 ľok. W głosowaniu wzięło udział l8 radnych. Uchwała

została przyjęta l7 głosami ,,ZA", prry braku głosów ,,pÍzeciw" i l głosie ,,wstľzymuję się''.

,,za" _ 17 głosów - radna Wiesława Bińkowska_Chuda, radny Jarosław Gejcyg, radna

Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Jerry Jankowski, ľadny MariuszKoźbiał, ľadna

Beata Marzęda-Przybysz, radny Ryszaľd Mirgos, radny Jerzy Naziębło' radny Marcin

Rosiński' radna Barbara Rzeczycka, radny Aľkađiusz Rzepecki, ľadny Arkadiusz Sowa,

radny Marek Studziński, radny Michał Tkacz, ľadny Marek Tľeliński, radny Sławomir

Wardziak' ľadny Maľcin Zawiślański;

,,przeciw" - 0 głosów;

,,wstl'zymuję Się" _ 1 głos _ radny Józef Kapusta'

Nieobecni podczas sesji: radny Pľzemysław Bľzycki, radny Robeľt Rybicki' radnaGraĘna

Stefańska.
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Ad 11.

Projekt uchwały w sprawie pľrystąpienia do spoľządzenia miejscowego planu

zagospodaľowania pľzestľZennego miasta Żyrardowa pľzedstawił pan Tomasz Aleksandrowicz,

Dyrektor Wydziału Planowania Przestľzennego i Nieľuchomości'

opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego i ochrony Środowiska RMZ

pľzedstawił jej Przewodniczący _ ľadny Ryszard Miľgos. Członkowie Komisji Zaopiniowali pľojekt

porytywnie.

Radny Jerzy Naziębło zaapelował' by w miarę moż|iwości nie rezygnować z teľenów zielonych.

Zapewnił, Że zdaje sobie sprawę ztego, jak potľzebne są parkingi i zatoki, ale nie na|eĄ zmieniać osiedli

w betonowe pustynie.

Radni Rady Miasta Żyrardowa przystąpili do głosowania nad uchwałą w sprawie przystąpienia

do sporądzenia miejscowego planu zagospodaľowania przestrzennego miasta Żyrarďowa.

W głosowaniu wzięło udział l'7 ľadnych. Uchwała została przyjęta 17 głosami ,,za", przy bľaku głosów

,,przeciw" i 
''wstľrymuję 

się''.

,,zą" _ l7 głosów _ ľadna Wiesława Bińkowska-Chuda, radny Jarosław Gejcyg, ľadny

Jerry Jankowski, ľadny Józef Kapusta' radny Maľiusz Koźbiał, ľadna Beata Marzęda-

Przybysz, radny Ryszaľd Mirgos, radny Jerzy Naziębło, ľadny Marcin Rosiński, radna

Baľbara Rzeczycka, radny Arkadiusz Rzepecki, ľadny Aľkadiusz Sowa, radny Marek

Studziński, radny Michał Tkacz, radny Marek Treliński, radny Sławomiľ Wardziak, radny

Marcin Zawiślański;

,,przeciw" _ 0 głosów;

,,wstľzymuj ę Się'' _ 0 głosów.

Nieobecna podczas głosowania: ľadna Monika Gwiaździńska-Wľzesień.

Nieobecni podczas sesji: radny Przemysław Bľzycki, ľadny Robert Rybicki, radnaGraĄna

Stefańska.

Ad 12.

Proj ekt uchwały w sprawie wyľaŻenia zgody na za'warcie Aneksu Nľ 3 do Umowy Paľtneľskiej

przedstawił pan Tomasz Bińkowski, Główny Specjalista w Refeľacie obrony Cywilnej i Zarządzania

Kryrysowego.

opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu PrzesÍrzennego i ochrony Środowiska RMZ

przedstawił jej Pľzewodniczący - ľađny Ryszard Mirgos. Członkowie Komisji Zaopiniowali pľojekt

pozytywnie.

w związkl brakiem zýoszeťl mówców, radni Rady Miasta Żyrardowa przystąpili

do głosowania nad uchwałą w sprawie wyraŻenia zgody na zawarcie Aneksu Nľ 3 do Umowy

Partnerskiej. W głosowaniu wzięło udział l 8 ľadnych. Uchwała została przyjęta l 8 głosami ,,za" ' 
przy

braku głosów ,,przeciw" i ,,wstrzymuję się''.
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,,za" - l8 głosów _ radna Wiesława Bińkowska-Chuda, ľadny Jaľosław Gejcyg, radna

Monika GwiaŹdzińska-Wrzesień, ľadny Jeľzy Jankowski, ľadny Józef Kapusta, radny

Maľiusz Koźbiał' ľadna Beata Marzęda-Przybysz, radny Ryszaľd Miľgos, radny Jerzy

Naziębło, ľadny Maľcin Rosiński' ľadna BarbaraRzecrycka, radny Aľkadiusz Rzepecki,

radny Arkadiusz Sowa' radny Maľek Studziński, ľadny Michał Tkacz, radny Maľek

Tľeliński, ľadny Sławomiľ Waľdziak, radny Maľcin Zawiślański;

,,pľzeciw" - 0 głosów;

,,wstl'zymuj ę się " _ 0 głosów.

Nieobecni podczas sesji: radny Pľzemysław Bľzycki, radny Robeľt Rybicki, ľadnaGraĘna

Stefańska.

III.INFORMACJE

- Informacja o działaniachPrerydentaMiasta i Urzędu Miasta Żyrardowa_ brak uwag.

TV. WNIOSKI,INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH
Radny Maľcin Zawiślański złoĘł wniosek w sprawie poprawy stanu bezpieczeństwa pľzed

Miejskim Pľzedszkolem Nľ 9 (pľzed filiąprzy ul. Waryńskiego).

Radna Beata Maľzęda-Przybysz poruszyła temat remontu chodnika prry ul. Pięknej, pľosząc

o srybkie ukończenie rozpoczęÍychjuŹ robót.

Radna Baľbara Rzeczycka złoĄła wniosek o budowę szaletu miejskiego'

Radny Józef KapusÍa złoĄł zapytanie nNiązane z emisją obligacji.

Prerydent Wojciech Jasiński w odpowiedzi na wniosek radnej Barbary Rzecryckiej

poinformował, Że powinna wskazać pľoponowane miejsce budowy szaletu oraz źródło finansowania.

Dodał, Że nie widzi poÍrzeby budowy takowego, jako Że w ľoku 20 l 8 powstaną dwa _ na terenie Eko-

Parku oľaz Paľku Seniora. odniósł się ľównieŻ do pytania radnego Józefa Kapusty.

Radny Michał Tkacz wnioskował o wycięcie czteľech drzew pľzy ul. Parkingowej 2, ktőre

zagr ażają bezpieczeństwu przechodniów.

Radny Jerzy Naziębło przypomniał, Że 30 listopada składał interpelację w sprawie projektu

stanowiska PtMŻ dotycącego zaprzestania wyrębu lasu oľaz wybudowania baľier dŹwiękochłonnych

wzdłuŻDK 50.

Przewodniczący Maľcin Rosiński poinformował, Źe pismem radnego lerzego Naziębło zajmie

się Komisja Gospodaľki Komunalnej, Planu Przestrzennego i ochrony Środowiska RMZ.

V. WOLNE WNIOSKI

Radny Ryszaľd Mirgos poinfoľmował, Że podczas posiedzenia Komisji Gospodarki

Komunalnej, Planu PrzesÍrzennego i ochrony Środowiska RMŻ zaopiniowany zosÍał plan pľacy

Komisji
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na rok 2018' Przypominał, Że padło wówczas zastrzeŻenie, Że plan wykrocrył poza czas tľwania

VII kadencji ,atakże poinfoľmował, że wjego opinii zapis, któľy się pojawił, w Żaden sposób nie naľusza

pľawoľządności. Dodał, ze Komisji BudŻetu, Finansów i Inicjatyw Gospodaľcąych RMZ ľównieŻ

zaopiniowała swój plan pracy na ľok prryszły.

Radny Jeľzy Naziębło poinfonnował, Że jego głos podczas posiedzenia Komisji był tylko

pytaniem, nie zaś zastľzeŻeniem. Pľzypomniał, Że w głosowaniu popail pľojekt pĺanu pracy.

Radny Maľek Treliński zadał p7Ąanie związane zuch:wałąw spľawie uzupełniających wyboľów

ławników do oľzekania w Sądzie Rejonowym w Żyrardowie na kadencję w latach 2016_2019. Dociekał,

czy zgodny zprawemjest wybóľ jednego ławnika, skoľo byĘ cztery wakaty'

Prezydent Wojciech Jasiński odpowiedział, że to Rada Miasta podejmowała decyzję.

Przewodniczący Marcin Rosiński wyjaśnił, Że vłybőr dokonywane był nłykłą większością

głosów. Pľzypomniał, że kandydat na ławnika, który nie został wpisany w treść uchwały, otrzymał

więcej głosów na ,,nie'' niŻ na ,,tak".

Pan Stanisław Wasilewski, mieszkaniecŻyrardowa,wyraził zmartwienie niektórymi decyzjami

zvłiązanymi z finansami miejskimi, a takŻe stanowisko' Że działający na terenie Żyraľdowa liteľaci

powinni być baľdziej wspierani ze środków budżetowych jeś|i chodzi o fundowanie nagród

w konkuľsach. ZłoĘł zebľanym Ęczenia nowoľoczne.

Prerydent Wojciech Jasiński odniósł się do słów pana Stanisława Wasilewskiego. RównieŻ

zł oĘł zebr any m Ę czenia noworoczne.

Radny Jeľzy Janowski poinfoľmował,Że pan Stanisław Wasilewski mówił we własnym imieniu,

jako Że środowisko liteľackie nie podejmowało Żadnych decyzji w tej spľawie.

Pan Stanisław Wasilewski odniósł się do słów swoich pľzedmówców odnośnie do nagľód dla

liteľatów.

Przewodniczący Marcin Rosiński poinformował, Że kolejna Sesja Rady Miasta Żyrardowa

odbędzie się 1 lutego 2017 r. ZłoĘł zebranym iryczenia nowoľoczne.

vI. ZAMKNIĘCIE oBRAD
Przewodniczący Rady Miasta Żyrardowa Marcin Rosiński podziękował radnym i gościom

za przybycie oraz owocne dyskusje. obrady LI Sesji Rady Miasta Żyrardowa zostały zamknięte

o god2.78.25.

PRZI-\A/ lCZĄCY
RADY

s/,:i

Protokół sporządziła Dorota Rdęst
obľady zostaĘ zaľejestľowane na nośniku elektľonicznym.
(nagranie dostępne na stronie inteľnetowej: http://www.bip'zyrardow.pl/plik,21209,nagranie.dss)
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